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Skolebestyrelsesmøde referat 
Mandag d. 13. maj 2024 kl. 16.00 - 18.30 
Der vil være lidt brød og pålæg fra 15.45. 

 

Deltagere: 

Lars, Jakob, Michael, Mikkel, Kristina og Lise 

 

Afbud 

Katrine, Marina, Elevrådet, Søren 

 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde  

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

Elevrådsmøde i dag mandag d. 13. marts – fire klasser var repræsenteret 

Ønske om en vandfontæne, den har været sat i gang, men har været lidt standby. Lars går 

videre med sagen. Vi køber fontænen og får den installeret. 

Betinna har inviteret elever til kreativ aften, og der var desværre ingen elever tilmeldte. De 

foreslår at kreativ-dagen skal ligge i skoletiden. 

Kreativ-dagen var for udskolingselever. 

Elever er inviteret til trivsels-topmøde den 12. september 

Der er ønske om at elevrådets budget bliver brugt til nye bolde. 

Flere elever ønsker at de først skal gå i boden 9.40 og 11.40, og ikke før tid. 

Får eleverne vederlag til at deltage i bestyrelsesmøder. Jakob har undersøgt med Henri-

ette, De får 150,- kr. pr. gang. 

Inden der har været afholdt valg til elevrådet, har de været til intro med Lars og Betinna. 

 

Eleverne skal inddrages i bestyrelsen, de skal have af vide hvad deres ansvar er. 

Det er ikke altid lige nemt at være elev til et bestyrelsesmøde. Det er de ikke altid helt 

trykke ved. 

 

Forslag bestyrelsen byder ind på et elevrådsmøde, og får arbejdet med eks. principperne 

med eleverne. 

 

 

3. Nyt fra skoleledelse og skoleklub 
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• Gennemgang af fakta-ark fra ny skoleaftale (er medsendt) 

Fakta-arket bliver gennemgået. Mere frihed til skolerne og skolebestyrelserne. 

Mange af tingene gør vi i forvejen, så det er ikke nyt. Flere ændringer fra 24/25, og så 

løbende frem til 27/28 

Det bliver spændende at se hvordan det vil hænge sammen rent finansielt. Det ligger 

hos kommunerne. 

Lars har været til møde med UV-ministeriet. Det er den største ændring af folkeskolen. 

Vi har en forventning om, at det i første omgang bliver styret fra forvaltningen. 

Vi tager det løbende på bestyrelsesmøder, når der er nyt. 

• Rokademuligheder i Præstø 

Skolen bliver kontaktet af kommunen fortroligt, om en evt. flytning af 4H, spangen, To-

ronto og klubben. 

Hvis det bliver aktuelt, så vil vi få mere plads til vores SFO2. Der vil bla. Være køkken og 

en lille gymnastiksal. 

Der er høringssvar den 24/5 – fra skolen. Vi har ikke fået materiale endnu. 

• Proces for håndtering af input fra elevrådsrepræsentanterne. 

• Personalenyt 

Vi har slået to stillinger op 

o En stilling med matematik og Naturfag i indskolingen. 

o Skolepædagog til bridge er slået op. 

Vi har ansat en ung mere til SFO, Gustav 

Vi har ansat Emilie som ny pædagog i stedet for Mathias, hun starter pr. 1/6-24 

• Budgetopfølgning 

Vi afventer stadigvæk de sidste tal for at budgettet er klart. 

Sidste udspil var OPUS (Lønsystemet ikke opdateret) grundet sygdom. 

Vi regner dog med at vi kommer til at blive ramt af besparelser. 

4. Anvendelse af elektroniske hjælpemidler 

• Endelig godkendelse af princip 

Vi har arbejdet med princippet i over et halvt år. I en mail fra SFO til kommende SFO2 

forældre var fokus på IT og ikke alt det andet som SFO kan. 

Der har efterfølgende været afholdt forældremøde, hvor skærmtid blev italesat. 

I forhold til smartwatch, så skal vi over den næste periode drøfte hvordan politikken 

skal være omkring dette. 

Forældre bestyrelsen vil bl.a. have det med på forældremøder i starten af skoleåret 

2024/2025. 

 

Princippet er godkendt 

 

5. Dialogmøde med Børne- og Familieudvalget og skoleområdet (Mikkel) 

Der har været møde med BUF.  
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I år er temaet sammen om skolen.  

På det møde der var skulle der prioriteres fra 1-6 af de ses hovedpunkter af vigtigheden. 

Antimobning og Inkluderende fællesskaber er de punkter som bliver prioriteret med 1 og 2. 

Der er 3-4 møder i løbet af året. 

Skal der være flere møder. Hvad skal der være af tema til møderne. 

Der er ikke rigtig en fast retning man kører med. 

 

6. Nyt fra formanden. 

• Valg til skolebestyrelsen  

o Vi har haft valg. Der har været ingen der har meldt sig til det. 

o Hvordan kommer vi mere ud til forældrene. 

▪ Ud på flere forældremøder 

o Sammen problemstilling med forældreforeningen 

• Borgmesterens møde 13. juni 

o Forældrerepræsentanter er blevet inviteret til møde med borgmesteren. 

Mikkel og Michael deltager fra skolen. Skoleledelsen er ikke inviteret. 

• Uddannelse Udkast til årshjul 

o Der er taget udgangspunkt i vores sidste møde med skole og forældre. 

o Årshjul er vedhæftet indkaldelse. Skriv til Lars og Michael, hvis der skal no-

get med på det. 

• Forældretilfredshedsundersøgelse 

o Hvornår har vi sidst haft en undersøgelse? 

o HR kan måske være med til at lave en undersøgelse og være også med til at 

trække en rapport. 

o Lars går videre med det. Den skal gerne gennemføres inden december 

• Eksempelvis tilsyn med princip – tidsperspektiver 

o Genbesøg principper løbende i det næste år. Ikke  

7. Nyt fra forældreforeningen (Søren) 

- Tidligere i gang med eks. stop mobning, alkohol osv. 

Skolen har rakt ud til SSP. Der er ikke enighed for hvornår det er det rigtige tids-

punkt. De går med ”hvornår rammer det flest princippet”. 

- Flere af forældrene er mindre restriktive end skolen er.  

- Vi vil gerne have fuldt fokus på digital dannelse blandt eleverne 

- Ønske om Skoleledelsen informerer forældre via aula. 

o  Eks. Kære forældre vi har en mobilpolitik. 

- Sommerfest er godt i gang med planlægningen 

- Julefest og sommerfest må meget gerne fastlægges i kalender, da lærerne får tid til 

at deltage til enten den ene eller den anden. 

 

8. Evt.  

- Kan flere ting komme på skolens Facebook? 
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o Hvem skal gøre det? Bestyrelsen? 

o Det er ikke en officiel side, så hvis der er noget officielt, så skal det ligge på 

AULA også. 

 

Kommende mødedatoer for 2024/2025 

10. juni 
19. august  
30. september  
18. november  
20. januar 
3. marts 
7. april 
12. maj 
10. juni 

 

 


